
Referat fra FAU møte 07.09.21 
Nr 1 / 2021-2022 

Tilstede: 

Renathe Fagerbakke - rektor 

Gjertud Ekerhovd - deler av møte - fjorårets FAU-leder 

Marthe Sjøvold Eikås - 1. klasse 

Aleksander Søraa - 1. klasse 

Merethe Tuv - 2. klasse 

Kristine Aga Goksøyr - 2. klasse 

Ane Bergstad- 3. klasse 

Einar Ólason - 4. klasse 

Elisabeth Jørgensen-Seilen - 5. klasse 

Sven-Olav Frimann Nilsen - 6. klasse 

Kenneth Jonsson - 6. klasse 

Linda Sandvik - 7. klasse 

Anna Skjølsvik Dahle - 7. klasse  

Forfall:  

Saeunn Halldorsdottir, Kjetil Hansen og Vegard Ølnes 

 

1. Info fra Gjertrud. 

Info om FAU og arbeidsoppgaver. Lagt ut link på gruppen til FAU på FB.  

Info om arbeidsoppgaver og hvilke saker det ble jobbet med skoleåret 2020/21. 

 

2. Fordeling av ansvar: 

FAU- leder: Aleksander Søraa 

Nestleder: Ane Bergstad 

Økonomi/ budsjett: Einar Ólason og Saeunn Halldorsdottir 

SU/SMU: Aleksander Søraa 

Arrangementer: Linda Sandvik og Elisabeth Jørgensen-Seilen 

Refleksvestaksjon: Merethe Tuv og Anna Skjølsvik Dahle 

Bindeledd 17. mai komite: Ane Bergstad 

Jobbe videre med trygg skolevei, stier og skoleskyss: Einar Ólason, Sven-Olav Frimann Nilsen, 

Kjetil Hansen og Vegard Ølnes 

Referent: Elisabeth Jørgensen-Seilen 

 

3. Annet 



• Lavvoprosjektet er overført til Bjorøy idrettslag da FAU hadde manglende 

finansiering. Grunneier er informert. 

• Det er omdisponert 40 000,- til lekeplass på skolen. BTV arbeider med dette. FAU 

avventer BTV. 

• Det er også omdisponert 20 000,- til arbeidet med stier. 

• Ang. skoleskyss må alle søke individuelt. 

• Samarbeid FAU og 17. mai komite om budsjett. Det arbeides med ny 

samarbeidsavtale. 17. mai er FAUs eneste inntektskilde. 

• 1., 3. og 6. klasse står for 17. mai. 3 fra hver klasse må melde seg til komite. Det må 

legges ut på klassesidene til disse klassene.  

• Neste FAU-møte 5. okt. kl. 1900-2030. 

• Referater fra FAU legges på skolen hjemmeside (av rektor). FAU-representanter 

legger ut på klassesidene på FB. 

 

4. Info fra skolen 

Kommuneøkonomien er dårlig og det er nå innkjøpsstopp og ansettelsesstopp. 

Rektor skal på et møte 8. september for å få vite hvor mye som må spares. 

Fravær må dekkes av de lærerne som allerede er på skolen 

Gratisprinsippet gjelder fremdeles. 

Det skrives avvik om drift ikke er forsvarlig. 

Det har vært en fin skolestart. Oppstart på grønt nivå, men nå på gult nivå. 

Besøk fra Kikora i dag, 7. september, da skolen kom på 1.plass i kommunen, 2.plass i fylket og 

7.plass på landsbasis i Mattemaraton. 


